
 
ACTA PLE NUM.  4/94 

 
 
SESSIO ORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN PRIMERA 
CONVOCATORIA, EL DIA 28 D'ABRIL DE 1994. 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són  les vint  hores  del 
dia vint-i-vuit d'abril de  mil  nou-cents noranta-quatre, es reuneixen a la Sala 
de Sessions d'aquest Ajuntament,  prèvia  convocatòria  en  regla,  els  
membres integrants  de  l'Ajuntament Ple que a continuació  es  relacionen, en 
sessió ordinària i primera convocatòria,  sota la  Presidència del senyor 
Alcalde, i assistits per mi,  la Secretària General. 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
Sr.  Joaquín Guallar Cánovas 
Sr.  Vicenç Badenes i Teixidó 
 
 
Regidors 
 
Sr.  Ramón Blanco i Lorenzo 
Sr.  Antonio Bouso Varela 
Sra. Adelina Cobos Caballero 
Sr.  Jordi Cuesta i Grande 
Sr.  Juan Antonio García Díaz 
Sra. Cristina Gasull Martínez 
Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado 



Sra. Judith Ibáñez Vives 
Sr.  Lorenzo Luna Rodríguez 
Sr.  Perfecto Madrid Olmos 
Sr.  Carles Navales i Felip 
Sra. Iolanda Piedra i Mañes 
Sr.  Frederic Prieto i Caballé 
Sr.  Antonio Recort i García 
Sr.  Ignasi Riera i Gassiot 
Sr.  Josep Carles Vallejo Calderón 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
Excusen la seva absència 
 
Sr.  Amador Rosas Outes 
Sr. Ricardo Gil Nuñez 
 
 
No hi assisteixen 
 
Sr.  Miquel Martí i Solé 
Sr.  José Luis Morlanes Galindo 
 
 
 
 Per  l'Alcaldia-Presidència  es declara  oberta  la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren  a l'Ordre del dia i que són els següents: 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.-  Lectura  i  aprovació de  l'acta  núm.   3/94, corresponent  
a  la  sessió ordinària del dia  24  de  març d'enguany. 
 
 Per  Secretaria  es dóna lectura  a  l'acta  número 3/94, 



corresponent a la sessió ordinària del dia 24 de març de 1994, la qual és 
aprovada per unanimitat. 
 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla  
Aguilera  per, amb caràcter prèvi a  l'inici  del debat dels punts que conformen 
l'ordre del dia de la  present  sessió, expressar, en nom de tota la  Corporació,  
el seu  condol  per la mort, a conseqüència d'un  accident  de tràfic  succeit  el 
passat dia 24, d'Antonio  Díaz  García, Regidor  d'aquest  Ajuntament des 
d'abril de l'any  1979  a juny  de l'any 1987, i de la seva filla Verònica Díaz  
Pau, sol.licitant que per la Secretària  General es faci arribar aquest a la seva 
vídua. 
 
 
 
 
 2.-  Donar  compte i, si és el cas,  ratificar  els acords de la 
Comissió de Govern que a continuació es  relacionen. 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació, i a efectes  de  la  seva ratificació 
o el seu coneixement, es dóna  lectura dels  acords  adoptats  per la Comissió 
de  Govern,  com  a conseqüència  de  la  seva urgència, en  les  sessions  que 
s'especifiquen, el text literal dels quals és el següent: 
 
 
 Sessió celebrada el dia 6 d'abril de 1994 
 
 PROPOSTA DE L'AREA DE SERVEIS A LA PERSONA  
 
 "Vista  la  proposta  de  text  del  conveni  entre l'Estudi  Mariscal,  
S.A.  i l'Ajuntament  de  Cornellà  de Llobregat per la cessió de l'ilustració o 
símbol gràfic que figura a l'annex A i les seves aplicacions específiques  en 
l'annex B per al Fòrum Cornellà Solidari. 
 
 I  davant la necessitat de disposar d'aquest  material pel bon 
funcionament del fòrum, el Ponent de la Comissió de Cultura, Relacions 
Ciutadanes i Esports proposa  els següents 
 

ACORDS 
 
 
 Primer.- Aprovar la subscripció d'un conveni  entre l'Estudio 
Mariscal, S.A. i l'Ajuntament de Cornellà per  la cessió gratuïta de l'ús de 
l'ilustració o símbol gràfic amb destinació al fòrum Cornellà Solidari d'acord 



amb la minuta del  conveni que figura com a document annex i s'aprova  de 
manera simultània. 
 
 Segon.- Facultar al senyor Alcalde perquè en nom de la Corporació 
Municipal subscrigui els documents que siguin necessaris per a la 
formalització del present acord. 
 
 Tercer.-  Donar  compte del present  acord  al  Ple Municipal en la 
primera sessió que se celebri, als  efectes previstos  en  el  dispositiu segon  
del  punt  catorze  de l'acord plenari de 25.9.91." 
 
 
        Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 En aquest moment s'incorpora a la sessió el Regidor del  Grup 
Municipal d'IC, senyor Josep Carles Vallejo  Calderón. 
 
 
 
 
 
 3.-   Donar compte i, si és el cas,  ratificar  els decrets  i 
resolucions de l'Alcaldia que a  continuació  es relacionen. 
 
 
 Per  la Secretària de la Corporació i a efectes  de  la  seva ratificació 
o el seu coneixement, es dóna  lectura dels  Decrets i Resolucions dictats per 
l'Alcaldia,  com  a conseqüència  de  la seva urgència, el  text  literal  dels 
quals és el següent: 
 
 
 - Decret núm. 1.189 de data 22 de març de 1994 
 
 
 "Vista  la  liquidació de 1992 de  la  Participació Municipal als 
Tributs de l'Estat practicada per la Direcció General  de  Coordinació amb les  
Hisendes  Territorials  i notificada  a aquest Ajuntament, segons registre  
d'entrada número 2536 de 24 de febrer de 1994. 
 
 Resultant que a l'esmentada liquidació consten  les següents  
dades: 1er.) Dades de l'Ajuntament (clau,  denominació,  província,  Comunitat 
Autònoma i  nombre  d'habitants);  2on.)  Dades del càlcul de la  liquidació  
(Esforç fiscal, unitats escolars, estrat, repartiment per variables i  ajust  per 



garantia de mínims);  3er.)  Dades  bancàries (codi,  entitat,  oficina,  domicili i  
compte),  i  4art.) Import de la liquidació. 
 
 Resultant que les dades relevants per al càlcul  de la liquidació que 
consten a la mateixa són : 1er.) Població (84.927  habitants); 2on.) Esforç 
fiscal  (0,805480950544); 3er.)  Unitats  escolars  (358); 4art.)  Estrat  (3);  5è.) 
Repartiment  per variables (1.163.181.858,- pts.) i ;  6è.) Ajust per garantia de 
mínims (-5.971.903,- pts.). 
 
 Resultant  que,  en conseqüència,  l'import  de  la liquidació   
corresponent   a   aquest   Municipi   és   de 1.157.209.955,-  pts. que un cop 
deduïts els lliuraments  a compte, dóna un saldo de 0,- pts. 
 
 Resultant  que  la liquidació esmentada  suposa  un increment del 
0% respecte a la de l'exercici 1991. 
 
 Considerant que només les dades que es refereixen a nombre 
d'habitants, nombre d'unitats escolars, import  dels lliurament a compte i 
estrat de població poden ser  verificades per aquest Ajuntament. 
 
 Considerant  que les dades referents a esforç  fiscal,  no  permeten  
verificar el seu  càlcul,  que,  segons l'article 87.3.3er.b.3 de la Llei 31/1991, 
de 30 de  desembre,  de  Pressupostos Generals de l'Estat per a  1992,  es 
realitzarà segons la fòrmula següent: EFm = (0,8 x Rc0/Rpm+ 0,2  x Tm x 
Bum/ Tmn x Bun) x Pm/Pn éssent Rc0 i  Pm  dades aportades  per  
l'Ajuntament,  però no així  la  resta  de variables el valor de les quals es 
desconeix. 
 Considerant  que  a la liquidació  no  consten  les quantitats   a  
repartir  entre  els  municipis   (exclosos Barcelona  i Madrid i les seves Arees  
Metropolitanes),  ni les quantitats que garanteixen l'increment mínim  
establert a  l'article  87.3.3er.a de la Llei 31/91 i, per  tant,  es desconeix la 
quantitat a repartir per variables. 
 
 Considerant que tot això dóna lloc a la  impossibilitat de comprovar 
l'exactitud de la liquidació practicada. 
 
 En  ús de les atribucions conferides per  l'article 21.1.i  de la Llei 
7/1985 de 2 d'abril, Reguladora  de  les Bases de Règim Local. 
 

HE  RESOLT 
 
 Primer .- Interposar recurs ordinari davant l'Excm. Sr. Ministre 
d'Economia i Hisenda, previst a l'article  114 de la Llei 30/1992, de 26 de 
novembre, de Règim Jurídic  de les Administracions Públiques i de 
Procediment  Administratiu Comú, contra l'acte de liquidació definitiva de 



1992 de la  Participació  dels Municipis als  Tributs  de  l'Estat, notificat  a 
aquest Ajuntament , segons registre  d'entrada número  2536  de  24 de febrer 
de 1994,  per  entendre  que l'esmentat acte està viciat a la seva forma per 
mancar dels elements  indispensables per a la seva verificació  i,  per tant, 
provoca indefensió per a l'Ajuntament de Cornellà  de Llobregat,  segons  
estableix  l'article 63.2  de  la  Llei 30/1992,  sol.licitant  la retroacció de l'acte  
al  moment procedimental de la seva notificació en forma. 
 
 Segon.-  Sotmetre la present resolució a  la  ratificació de 
l'Ajuntament Ple."  
 
 
 Tot  seguit se sotmet a votació el  decret,  essent ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 - Decret núm. 1.309 de data 25 de març de 1994 
 
 
 "Vista  la petició formulada en data 16 de març  de 1994  per  la  
"Societat  Empresa  Municipal  de   Promoció Econòmica de Cornellà, 
SOCIETAT ANONIMA" PRECSA, en la  que  
aquesta Entitat hi té una participació total, en virtut  de la  qual  sol.licita  
l'aval d'aquest  Ajuntament,  per  un import  total de 250.000.000 de pessetes, 
amb l'objecte  de concertar una operació de Tresoreria per compensar els seus 
desfasaments  de  Tresoreria amb el Banc  Central  Hispano,  amb les 
següents condicions: 
 
 Import operació                : 250.000.000 ptes. 
 Durada de l'operació        : 12 messos 
 Interès Nominal               : 11% 
 Comissió obertura            : 0,50% 
 
 Vist el disposat en l'article 51.2 i següents de la Llei  39/1988 de 28 
de Desembre Reguladora de les  Hisendes Locals, per el qual, les Entitats 
Locals podran prestar  el seu aval a qualsevol operació de prèstec que 
concertin  les Societats mercantils d'elles depenents. 
 
 Vist els articles 1 i 4 de l'Ordre de 14 d'abril de 1987 de 
desplegament, el Decret 369/1986, de 18 de Desembre en  matèria  de tutela 
financera de  les  Corporacions,  i l'article  26 de les Bases d'Execució del  
Pressupost  per l'exercici  1994  que  fixa l'import màxim  dels  avals  a prestar 
per aquesta Administració. 
 



 Considerant que l'Aval sol.licitat per PRECSA ho és per  una  
operació de crèdit de les compreses  en  les  que autoritza  l'article  51.2  de la 
Llei  Reguladora  de  les Hisendes Locals. 
 
 Considerant  que  aquest aval no  supera  el  límit establert  per  
l'article 26 de les  Bases  d'Execució  del Pressupost per l'exercici 1994. 
 
 Considerant  que les condicions de  l'operació  són dintre  de la 
banda que regeixen el mercat  d'aquest  tipus d'operacions. 
 
 Considerant que l'operació no produirà cap  càrrega a l'Hisenda 
Municipal, tal vegada que la seva  amortització i interessos són a càrrec de 
l'Empresa PRECSA. 
 
 Vist l'Informe del Tresorer Municipal. 
 
 Per tot això, l'Alcaldia-Presidència fent ús de les Bases  d'Execució 
del Pressupost de 1994 ha dictat el  següent Decret: 
 
 Primer.-  Avalar a l'Empresa PRECSA per  un  import total  de  250  
mil.lions de  pessetes,  amb  l'objecta  de concertar una pòlissa de crèdit de 
l'esmentada Societat amb el Banc Central Hispano, amb les condicions abans  
esmentades. 
 
 Segon.- L'esmentat Aval no comportarà cap  comissió a percebre 
per l'Hisenda Municipal com a contraprestació al risc  assumit,  i  es podrà 
formalitzar  per  l'Alcaldia  a través  de la firma de tots aquells documents  
públics  que siguin necessaris per a l'execució del present acord. 
 
 Tercer.-  Donar  compta al Ple de  l'Ajuntament  de conformitat  al  
previst  en l'article 28.3  de  les  Bases d'Execució,  a la primera sessió que 
aquet celebri,  de  la pòlissa subscrita. 
 
 Quart.- Trametre a la Direcció General de  Política Financera  de  la 
Generalitat la  documentació  prevista  a l'ordre de 14 d'abril de 1987, per 
aquelles operacions  que no requereixen autorització." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 - Decret 1.310 de data 25 de març de 1994 
 
 



 "Vista la petició formulada en data 16 de febrer de 1994  per  la 
"Societat Municipal  d'Aparcaments,  Societat Anónima"  SOMAPSA,  en  la 
que aquesta Entitat  hi  té  una participació total, en virtut de la qual sol.licita 
l'aval d'aquest Ajuntament, por un import total de 100.000.000  de pessetes, 
amb l'objecte de concertar una operació de crèdit de l'esmentada Societat amb 
la "CAIXA D'ESTALVIS DEL  PENEDES  amb les següents condicions: 
 
 
 
 Import operació                : 100.000.000 ptes. 
 Durada de l'operació       : 12 messos 
 Interès Nominal             : 11% 
 Comissió obertura          : 0,50% 
 Comissió no disponibilitat  : 0,15% 
 
 
 Vist el disposat en l'article 51.2 i següents de la Llei  39/1988 de 28 
de Desembre Reguladora de les  Hisendes Locals, per el qual, les Entitats 
Locals podran prestar  el seu aval a qualsevol operació de prèstec que 
concertin  les Societats mercantils d'elles depenents. 
 
 Vist els articles 1 i 4 de l'Ordre de 14 d'abril de 1987 de 
desplegament, el Decret 369/1986, de 18 de Desembre en  matèria  de tutela 
financera de  les  Corporacions,  i l'article  26 de les Bases d'Execució del  
Pressupost  per l'exercici  1994  que  fixa l'import màxim  dels  avals  a prestar 
per aquesta Administració. 
 
 Considerant  que l'Aval sol.licitat per SOMAPSA  ho és  per una 
operació de crèdit de les compreses en les  que autoritza  l'article  51.2  de la 
Llei  Reguladora  de  les Hisendes Locals. 
 
 Considerant  que  aquest aval no  supera  el  límit establert  per  
l'article 26 de les  Bases  d'Execució  del Pressupost per l'exercici 1994. 
 
 Considerant  que les condicions de  l'operació  són dintre  de la 
banda que regeixen el mercat  d'aquest  tipus d'operacions. 
 
 Considerant que l'operació no produirà cap  càrrega a l'Hisenda 
Municipal, tal vegada que la seva  amortització i interessos són a càrrec de 
l'Empresa SOMAPSA. 
 
 Vist l'informe emès per la Tresoreria Municipal 
 
 Fent  ús  de les facultats  que  m'atribueixen  els articles  número  
21 de la Llei 7/1985, de  2  d'abril,  de Bases  de  Règim  Local i l'article 24  



del  Tex  Refós  de Legislació  Local, Reial Decret Legislatiu 781/1986, de  18 
d'abril, 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.-  Avalar a l'Empresa SOMAPSA per un  import total de 100 
milions de pessetes, amb l'objecte de  concertar  una pòlissa de crèdit de 
l'esmentada Societat  amb  la Caixa  d'Estalvis  del Penedès, amb  les  
condicions  abans esmentades. 
 
 Segon.- L'esmentat Aval no comportarà cap  comissió a percebre 
per l'Hisenda Municipal com a contraprestació al risc  assumit,  i  es podrà 
formalitzar  per  l'Alcaldia  a través  de la firma de tots aquells documents  
públics  que siguin necessaris per a l'execució del present acord. 
 
 Tercer.-  Donar  compte al Ple de  l'Ajuntament  de conformitat  al  
previst  en l'article 28.3  de  les  Bases d'Execució,  a la primera sessió que 
aquest celebri, de  la pòlissa subscrita. 
 
 Quart.- Trametre a la Direcció General de  Política Financera  de  la 
Generalitat la  documentació  prevista  a l'ordre de 14 d'abril de 1987, per 
aquelles operacions  que no requereixen autorització." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
         
 
 - Decret núm. 1.358 de data 29 de març de 1994 
 
 
 "Aquesta Alcaldia, mitjançant Decret núm.  2076/91, de 2 de juliol, 
i a la vista de les propostes elevades pels diferents Grups Polítics amb 
responsabilitat municipal,  va procedir al nomenament dels diferents membres 
integrants de les Comissions Informatives de caràcter permanent  d'aquest 
Ajuntament,   establertes,  prèviament,  mitjançant   acord plenari  adoptat en 
sessió extraordinària celebrada el  dia 20 de juny de 1991. 
 
 Atès   que  el  Grup  Municipal  d'Iniciativa   per Catalunya   ha  
elevat  a  aquesta  Alcaldia  proposta   de substitució  del Regidor senyor Josep 
Nogué i Felip  en  la  
Comissió Informativa  de Planificació, Economia i  Hisenda, davant  la  
renúncia  al  càrrec  per  motius  estrictament personals. 
 
 Per tot això aquesta Alcaldia, a proposta del  Grup Municipal 



d'Iniciativa per Catalunya,  
 

HA RESOLT 
 
 Primer.-   Modificar  el  Decret  núm.   2076/1991,  dictat  per  
aquesta  Alcaldia el dia 2 de  juliol,  en  el sentit de substituir en la Comissió 
Informativa  de  Planificació, Economia i Hisenda, al Regidor, senyor Josep 
Nogué i Felip, pel Regidor, senyor Josep Carles Vallejo Calderón, amb efectes 
del dia d'avui. 
 
 Segon.-  Comunicar  el present  acord  al   Regidor nomenat,  així  
com al President i Secretària  delegada  de l'esmentada  Comissió  Informativa, 
pel seu  coneixement  i efectes.  
 
 Tercer.-  Donar  compte del present  Decret  en  la propera sessió 
plenària que se celebri." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
         
 - Decret núm. 1.464 de data 13 d'abril de 1994 
 
 
 "Vista  la  liquidació del lliurament a  compte  de gener  de 1992 de 
la Participació Municipal als Tributs  de l'Estat  practicada per la Direcció 
General de  Coordinació amb  les  Hisendes  Territorials  i  notificada  a  
aquest Ajuntament, segons registre d'entrada número 3486 de 15 de març de 
1994. 
 
 Resultant que a l'esmentada liquidació consten  les següents dades 
: 1er.) Dades de l'Ajuntament (clau, denominació, província, Comunitat 
Autònoma i nombre d'habitants); 2on.) Import de la participació i líquid a 
percebre;  3er.) Dades   bancàries  (codi,  entitat,  oficina,  domicili   i compte). 
 Resultant  que  la liquidació esmentada  suposa  un increment  del  
3,3% respecte als lliuraments a  compte  de l'exercici 1993. 
 
 Considerant que la manca absoluta de dades impedeix verificar 
l'adequació de la quantitat assignada a l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat 
de conformitat amb els  articles  84  i 86 de la Llei 21/1993, de 28  de  
desembre,  de Pressupostos Generals de l'Estat per a 1994. 
 
 Considerant  que  a la liquidació  no  consten  les quantitats a 
repartir entre els municipis (exclosos  Barcelona  i  Madrid i les seves Arees 



Metropolitanes),  ni  les quantitats  que garanteixen l'increment mínim  
establert  a l'article 86.1 de la Llei 21/93 ni els criteris aplicats  a l'última 
liquidació definitiva practicada - la de l'exercici 1992 - recorreguda per aquest 
Ajuntament. 
 
 Considerant que tot això dóna lloc a la  impossibilitat de comprovar 
l'exactitud de la liquidació practicada. 
 
 En  ús de les atribucions conferides per  l'article 21.1.i  de la Llei 
7/1985 de 2 d'abril, Reguladora  de  les Bases de Règim Local. 
 

HE RESOLT 
 
 Primer .- Interposar recurs ordinari davant l'Excm. Sr. Ministre 
d'Economia i Hisenda, previst a l'article  114 de la Llei 30/1992, de 26 de 
novembre, de Règim Jurídic  de les  Administracions  Públiques i de  
Procediment  Administratiu Comú, contra l'acte de determinació del lliurament 
a compte  de gener de 1994 de la Participació dels  Municipis als  Tributs  de 
l'Estat, notificat  a  aquest  Ajuntament, segons  registre  d'entrada número 
3486 de 15  de  març  de 1994,  per  entendre que l'esmentat acte està viciat  
a  la seva forma per mancar dels elements indispensables per a la seva  
verificació  i, per tant, provoca  indefensió  per  a l'Ajuntament  de  Cornellà de 
Llobregat,  segons  estableix l'article 63.2 de la Llei 30/1992, sol.licitant la 
retroacció de l'acte al moment procedimental de la seva  notificació en forma. 
 
 Segon.-  Sotmetre la present resolució a  la  ratificació de 
l'Ajuntament Ple."  
 
 Tot  seguit se sotmet a votació el  decret,  essent ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 - Decret núm. 1642 de data 21 d'abril de 1994 
 
 
 "Vist  que el funcionari de carrera  Sr.  Francisco Amoros  Miró,  
adscrit  al  Departament  d'Infraestructures Escolars,  es  troba  des del dia  5  
d'abril  en  situació d'Incapacidad  Laboral Transitòria i es preveu que la  seva 
convalescència tindrà una llarga durada. 
 
 Atès  que és necessari poder cobrir aquest lloc  de treball  a  fi  de  
garantir  el  normal  funcionament  del Col.legi  Públic  Sant Ildefons, on  
l'esmentat  funcionari realitza les seves tasques, tal i com es desprèn de  



l'informe  emés  pel  Cap  del  Departament  d'Infraestructures Escolars a 
aquest Departament de Personal. 
 
 Atès  que  el  dia 29 de novembre  de  1993  es  va celebrar  el 
concurs-oposició per proveir en propietat  una plaça  de  Subaltern  i  segons 
es  desprèn  de  l'acta  de l'esmentat concurs-oposició i han aspirants que van 
aprovar totes les proves però que no van poder ser propossats donat que en 
aquell moment no hi havien més places vacants. 
 
 Atès que els dos primers candidats, Sr. Rene Alberto Martínez Jara i 
Sr. David Francisco Medina Cobo, van ser nomenats funcionaris de carrera 
mitjançant el Decret  d'Alcaldia  núm. 4702/93, de data 31 de desembre de 
1993 i  que el  tercer candidat, Sr. Manuel Huertas Martínez, ha  sigut 
nomenat  funcionari  interí mitjançant el Decret  de  l'Alcaldia núm. 1312/94 
de data 25 de març de 1994. 
 
 Atès que el Sr. Joan Pere Romera Carreño va  quedar classificat en 
quart lloc en l'esmentat procés sel.lectiu i donat que reuneix tots els requisits 
necessaris per  ocupar l'esmentada plaça. 
 
 Atès  el que disposa l'Ordre Ministerial de  28  de febrer  de  1986 i 
l'article 298 de la Llei 88/1987  de  15 d'abril Municipal i de Règim Local de 
Catalunya. 
 
 En ús de les atribucions que em confereix l'article 21-G de la Llei 
7/1985, de 2 d'abril, 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Nomenar funcionari interí al Sr. JOAN PERE ROMERA  
CARREÑO,  amb efectes del dia 12 d'abril  de  1994, perquè  cobreixi  el lloc de 
treball esmentat  en  el  punt anterior  i fins tant no es reincorpori el seu 
titolar  que es troba en situació d'Incapacitat Laboral Transitória. 
 
 Segon.-  Assignar-li la denominació,  descripció  i retribucions  que  
tenen fixats els  Subalterns  dins  del Catàleg de Llocs de Treball d'aquest 
Ajuntament. 
 
 Tercer.-  Donar compte de la present  resolució  al Ple Municipal en 
la primera sessió que celebri." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 



 
         
 - Decret núm. 1692 de data 21 d'abril de 1994 
 
 
 "Vista la publicació al Diari Oficial de la Generalitat  del 25 de març 
passat, núm.1877. Resolució del 8  de març del mateix any, de convocatòria 
per a la concessió  de subvencions per a entitats locals que col.laboren en 
l'execució  de mesures dictades pels jutjats de menors i  altres òrgans  
jurisdiccionals  penals i en la  reinserció  social dels  menors  que  en són 
afectats, i atès  que  el  nostre Ajuntament està dintre d'aquesta convocatòria, 
en ús de les facultats que legalment tinc conferides 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.-  Sol.licitar una subvenció de  1.000.000.-pts.  al 
Departament de Justícia de la Generalitat  de  Catalunya,  per a la formació 
d'un grup  de  joves   a  l'excursionisme   i aventura, d'acord amb la  
convocatòria   de  concessió  de subvencions als Ajuntaments per a  l'execució 
de mesures  dictades  pels  jutjats  de  menors  i   d'altres   òrgans 
jurisdiccionals  penals  per   a   reinserció  social  dels menors afectats, 
publicada al Diari Oficial de la Generalitat del 25 de  març  de 1994. 
 
 Segon.-  Donar  compte  del  present  acord  a   la  propera Sessió 
del Ple que se celebri."  
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del decret feta pel la 
Regidora-Delegada de l'Area de Sanitat i Serveis  Socials,  senyora  Judith 
Ibáñez  Vives,  pren  la paraula  el Portaveu del Grup Municipal d'IC,  senyor  
Frederic  Prieto  i Caballé, per manifestar que  li  agradaria disposar  d'una  
certa  memòria  de  resultats   d'aquesta activitat, contestant sobre això la 
senyora Ibáñez que  no hi ha cap problema, ja que s'està acabant d'elaborar. 
 
       Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
         

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
DE REGIM INTERIOR I GOVERNACIO 

 
 
 4.- Adjudicar el contracte de cessió d'ús a precari dels  
habitatges  annexes als col.legis  públics  Roger  de Llòria, Roger de Flor i 
Fontsanta. 



 
         Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 Vist  l'expedient iniciat per l'adjudicació  de  la cessió de l'ús dels  
habitatges annexes als Centres  Escolars Roger de Flor-Llòria i Fontsanta, en 
règim de precari, en base al Plec de Condicions aprovat en sessió plenària de 
data 24 de febrer de 1994. 
 
 Atès  que  convocat el corresponent concurs  en  el matexi  acord  
plenari i durant el termini  de  presentació d'ofertas,  han  presentat  la seva  
proposta  als  senyors Fernando  Soler  Tarrasón, Miguel  García  Chaves,  
Rafaela Aurora Palomo López, Luis Casado García y Juan Ramón Torres 
Blanco. 
 Atès que reunida la Comissió especial designada  al Plec  de 
Condicions als efectes de procedir a  puntuar  les propostas  d'acord  amb  el 
bàrem  de  mèrits  contingut  a l'article  10  del Plec de Condicions, va 
proposar  es  fes adjudicació de l'habitatge annexa al Col.legi Públic  Roger de  
Llòria-Roger  de  Flor a favor de  la  senyora  Rafaela Aurora  Palomo  López i 
de l'habitatge annexa  al  Col.legi Públic  Fontsanta a favor del senyor Miguel  
García  Chaves per ser  els proponents que han obtingut la millor  puntuació,  
d'acord amb el bàrem de mèrits esmentat,  essent  que han  obtingut 14 i 13 
punts repectivament, mentre  que  els altres  licitadors,  els senyors Fernando  
Soler  Tarrasón, Luis Casado García y Juan Ramón Torres Blanco, han 
obtingut 12, 5 i 5 punts, respectivament.   
 
 Vistos  els  articles 57.2 i 77  del  Reglament  de Patrimoni  dels Ens 
Locals de Catalunya de 17 d'octubre  de 1988,  261  i 50 de la Llei Municipal i 
de Règim  Local  de Catalunya. 
 
 Aquesta  Comissió  proposa al Ple  de  l'Ajuntament l'adopció dels 
següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Adjudicar al senyor Miguel García   Chaves i  a  la senyora 
Rafaela de la Aurora  Palomo  López,  l'ús privatiu, en règim de precari, dels 
habitatges annexes  als Centres  Escolars  de  Fontsanta i  Roger  de  Flor-
Llòria, respectivament,  d'acord amb el Plec de Condicions i  model de 
contracte, ambdós aprovats en sessió plenària de data 24 de febrer de 1993. 
 
 Segon.-  Facultar al senyor Alcalde Josep  Montilla Aguilera  per  a 
la signatura de  quants  documents  siguin necessaris per a l'execució de 
l'acord que antecedeix." 



  
 
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo, pren la paraula la Regidora del 
Grup  Municipal  d'IC,  senyora Adelina Cobos Caballero,  per  preguntar  que 
passa en les vacances, manifestant al  respecte la Regidora-Delegada 
d'Ensenyament, senyora Cristina Gasull  
Martínez,  que  fins ara s'acostumen a quedar els  fills  o familiars  propers  en 
el període d'estiu, ja  que  a  ells també els hi convé, perquè vigilen la seva 
casa.  
 
 
 Després  d'això se sotmet a votació el dictamen,  i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 5.- Adjudicar la concessió administrativa de  l'ús, gaudiment i 
explotació de les botigues exteriors números 1, 2,  3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 12, 
13 i bar, també  exterior  del Mercat  Municipal  Sant Ildefons i iniciar  el  
procediment legal  per a l'adjudicació directa de les botigues  números 
10, 11, 14, 15, 16 i 17 del mercat. 
 
         Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'expedient  instruït  per  a  adjudicar  la concessió 
administrativa de l'ús gaudiment i explotació  de 17  botigues   exteriors i 1 
bar també exterior  al  Mercat Municipal de Sant Ildefons.  
 
 Atès  que  en  l'acte  d'apertura  de  les  pliques presentades  a  la 
sub.hasta celebrat el passat dia  28  de març   es va procedir a la lectura de 
les  presentades  que varen ser les següents: 
 
 
NOM LICITADOR                     PTES. OFERTADES 
 
LOCAL 1  
Maria Sargar Pallarés Giner       8.101.000.- ptes 
Margarita Giner Mestre                       11.101.000.- ptes 
José Guerrero Cabrera   5.750.000.- ptes 
 



LOCAL 2 
Gertrudis Angela Arellano Figueroba 5.001.000.- ptes 
Maria Sargar Pallarés Giner  7.101.000.- ptes 
Margarita Giner Mestre   9.101.000.- ptes 
Juan M. Monforte Salvador  6.001.000.- ptes 
Antonio Gómez Cuenca   5.500.000.- ptes 
 
 
LOCAL 3  
Maria Sargar Pallarés Giner  5.501.000.- ptes 
Margarita Giner Mestre   8.101.000.- ptes 
Juan M. Monforte Salvador  6.001.000.- ptes 
Antonio Gómez Cuenca   6.500.000.- ptes 
 
 
LOCAL 4 
Florencia Martínez Mora   6.000.000.- ptes 
Ricardo Alegre Farré   5.505.000.- ptes 
María Sargar Pallarés Giner  6.101.000.- ptes 
Margarita Giner Mestre                       10.101.000.- ptes 
José Trujillo Mancha   5.200.000.- ptes 
 
 
LOCAL 5 
Mª Carmen Rodríguez Pardo  5.200.000.- ptes 
Ricardo Alegre Farré   5.505.000.- ptes 
Mª Concepción Zatón Pérez  4.800.000.- ptes 
María Sargar Pallarés Giner  5.501.000.- ptes 
Margarita Giner Mestre   7.101.000.- ptes 
Juan M. Monforte Salvador  6.001.000.- ptes 
 
 
LOCAL 6 
Dolores Castillo López   6.700.000.- ptes 
 
 
LOCAL 7 
Mercedes Giménez Mora   5.000.000.- ptes 
José Trujillo Mancha   5.200.000.- ptes 
 
 
LOCAL 8 
Antonia Giménez Mora   6.400.000.- ptes 
José Trujillo Mancha   6.000.000.- ptes 
 



 
LOCAL 9 
Celsa Fernández González   4.851.500.- ptes 
 
 
LOCAL 10 
Dolores Castillo López   5.100.000.- ptes 
 
 
LOCAL 11 
DESIERT      ----------------- 
 
 
LOCAL 12 
Mª Carmen Rodríguez Pardo  5.200.000.- ptes 
Florencia Martínez Mora   6.000.000.- ptes 
José Trujillo Mancha   6.000.000.- ptes 
 
 
LOCAL 13 
Mª Concepción Zatón Pérez  4.800.000.- ptes 
 
 
LOCAL 14 
Mª Concepción Zatón Pérez  4.800.000.- ptes 
 
LOCAL 15 
José Trujillo Mancha   5.500.000.- ptes 
 
 
LOCAL 16 
DESIERT      --------------------- 
 
 
LOCAL 17 
DESIERT      --------------------- 
 
 
BAR 
Manuel Hernández Estevez             11.050.000.- ptes 
 
 
 Atès  que  havent-se  renunciat  per  alguns   dels licitadors  
compareixents a l'adjudicació que hauría   d'atorgar-se al seu favor per haver 
presentat la millor oferta econòmica, en favor de la segona o succesiva millor  



oferta econòmica, a saber: 
 
 En la botiga núm. 1 Margarita Giner Mestre renuncia a  la  possible  
adjudicació provisional  en  favor  de  la segona oferta econòmica de Maria 
Sargar Pallarés Giner. 
 
 En la botiga núm. 2 Margarita Giner Mestre renuncia a la possible 
adjudicació provisional en favor de la segona oferta econòmica de Maria Sargar 
Pallarés Giner. 
 
 En la botiga núm. 3 Margaria Giner Mestre  renuncia a la possible 
adjudicació provisional en favor de la segona oferta conòmica  de Antonio 
Gómez Cuenca. 
 
 En la botiga núm. 4 Margarita Giner Mestre renuncia a  la  possible  
adjudicació  provisional en  favor  de  la segona  oferta econòmica, renuncia 
que també fa  extensible Maria  Sargar Pallarés Giner, a favor de la tercera  
oferta econòmica de Florencia Martínez Mora. 
 
 
 En la botiga núm. 5 Margarita Giner Mestre renuncia  a la possible 
adjudicació provisional en favor de la segona oferta econòmica de  Juan M. 
Monforte Salvador. 
 
 En  la  botiga  núm. 10,  Dolores  Castillo  López, renuncia a 
l'adjudicació provisional essent l'única  oferta presentada. 
 
 En la botiga núm. 12  existeix un  empat entre  les millors  ofertas 
econòmicas de  Florencia Martínez  Mora  i José  Trujillo  Mancha,  renunciant 
ambdós  a  la  possible adjudicació, en favor de la segona oferta econòmica de  
Ma. Carmen Rodríguez Pardo. 
 
 En  la botiga núm. 14, Mª Concepción  Zatón  Pérez, renuncia  
l'adjudicació provisional, essent l'única  oferta presentada. 
 
 En  la  botiga núm. 15, José Trujillo  Mancha,  renuncia  
l'adjudicació  provisional, essent  l'única  oferta presentada. 
 
 Com  a conseqüència de l'exposat, pel President  de la Mesa es va 
procedir a l'adjudicació provisional següent: 
 
LOCAL   ADJUDICATARI     IMPORT 
 
1   María Sargar Pallarés Giner         8.101.000.- ptes 
2   María Sargar Pallarés Giner         7.101.000.- ptes 



3   Antonio Gómez Cuenca          6.500.000.- ptes 
4   Florencia Martínez Mora          6.000.000.- ptes 
5   Juan M. Monforte Salvador          6.001.000.- ptes 
6   Dolores Castillo López          6.700.000.- ptes 
7   José Trujillo Mancha           5.200.000.- ptes 
8   Antonia Giménez Mora          6.400.000.- ptes 
9   Celsa Fernández González          4.851.000.- ptes 
10   Deserta                          -------------------- 
11   Desierta            -------------------- 
12   Mª Carmen Rodríguez Pardo         5.200.000.- ptes 
13   Mª Concepción Zatón Pérez          4.800.000.- ptes 
14   Deserta                 -------------------- 
15   Deserta                 -------------------- 
16   Deserta                 -------------------- 
17   Deserta                 -------------------- 
Bar   Manuel Hernández Estevez           11.050.000.- ptes 
 
 
 Atès  que es intenció d'aquest Ajuntament  procedir sense  demora  
a concedir l'explotació de la resta  de  les parades exteriors del Mercat 
l'adjudicació de les quals  ha estat deserta. 
 
 Vist  el Plec de Condicions de la concessió,  arts. 275 d) i 288 de la 
Llei 8/1987 de 15 d'abril Municipal i de Règim Local de Catalunya, i 112 i ss 
de la Ley de Contratos del Estado i demés disposicions concordants de legal  
aplicació. 
 
 Aquesta  Comissió  proposa al Ple  de  l'Ajuntament l'adopció dels 
següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.-  Adjudicar la concessió administrativa  de l'ús, gaudiment 
i explotació de les botigues exteriors  del Mercat   Municipal  de  Sant  Ildefons  
que  s'indiquen   a continuació a favor de les persones i pels preus i activitats  
que  també s'expressen a continuació,  en  el  termes previstos  en  el  Plec de 
Condicions de  la   concessió  i d'acord amb cadasquna de les ofertes: 
 
 
LOCAL   ADJUDICATARI               IMPORT         ACTIVITAT      
 
1  María Sargar Pallarés Giner    8.101.000     Gèneros confec. 
2  María Sargar Pallarés Giner    7.101.000        "       " 
3  Antonio Gómez Cuenca           6.500.000     Joieria-Reloj. 
4  Florencia Martínez Mora        6.000.000     Merceria. 



5  Juan M. Monforte Salvador      6.001.000     Venda de roba 
6  Dolores Castillo López         6.700.000     Venda de roba 
7  José Trujillo Mancha           5.200.000     Joieria-Bijuter 
8  Antonia Giménez Mora           6.400.000     Sabateria 
9  Celsa Fernández González       4.851.000     Ganiveter.Param 
12 Mª Carmen Rodríguez Pardo     5.200.000     Confecció. 
13 Mª Concepción Zatón Pérez      4.800.000     Mercer.Paqueter 
Bar Manuel Hernández Estevez            11.050.000     Bar 
 
 Segon.-  Fixar  la  fiança  definitiva  que  hauran d'ingresar 
cadasqun dels   adjudicataris en les  quantitats que a continuació es 
relacionen, en el termini de 10 dies a comptar del següent a la recepció de la 
present  notificació: 
 
LOCAL   ADJUDICATARI                 FIANÇA A CONSTITUIR 
 
1       María Sargar Pallarés Giner     324.040,- ptes. 
2       María Sargar Pallarés Giner     284.040,-  " 
3       Antonio Gómez Cuenca            260.000,   " 
4       Florencia Martínez Mora         240.000,-  " 
5       Juan M. Monforte Salvador       240.040,-  "   
6       Dolores Castillo López          268.000,-  " 
7       José Trujillo Mancha            208.000,-  " 
8       Antonia Giménez Mora            256.000,-  "  
9       Celsa Fernández González        194.040,-  " 
12      Mª Carmen Rodríguez Pardo       208.000,-  " 
13      Mª Concepción Zatón Pérez       192.000,-  " 
Bar     Manuel Hernández Estevez        442.000,-  " 
 
 
 Tercer.-  Retornar a les persones que s'indiquen  a continuació els 
imports de les fiançes provisionals constituides a la Tresoreria Municipal, que 
per cada botiga es va fixar en la quantitat de 96.000,- ptes. per no haver 
resultat adjudicataris de les botigues: 
 
  
 Margarita Giner Mestre...................  480.000 ptes 
 José Guerrero Cabrera...................   96.000  " 
 Gertrudis Angela Arellano Figueroa.  96.000  " 
 Juan M. Monforte Salvador............          192.000  " 
 Antonio Gómez Cuenca..................   96.000  " 
 María Sargar Pallarés Giner............         192.000  " 
 José Trujillo Mancha......................          384.000  " 
 Mª. Carmen Rodriguez Pardo.........    96.000  " 
 Ricardo Alegre  Farre....................          192.000  " 



 Mº Concepción Zatón Pérez............          192.000  " 
 María Sargar Pallarés Giner..........    96.000  "  
 Mercedes Giménez Mora................    96.000  " 
 Florencia Martínez Mora..............    96.000  " 
 Dolores Castillo López..................    96.000  " 
 
 
 Quart.- Declarar deserta la subhasta convocada  pel que respecte a 
les parades números 10, 11, 14, 15, 16 i 17. 
 
 Cinquè.- Iniciar el procediment legal necessari per a  procedir  a  
l'adjudicació  directa,  amb   concorrència d'ofertes, de les botigues exteriors 
núm. 10, 11, 14,   15, 16  i 17 del Mercat Municipal de Sant Ildefons vist que  
la subhasta   convocada  respecte  a les  mateixes  ha  estat declarades 
deserta. 
 
 Sisè.- Facultar al senyor Alcalde En Josep Montilla Aguilera  per  a  
la firma de quants  documents  públics  i privats fossis necessaris per a 
l'execució dels acords  que antecedeixen." 
 
         
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 6.-  Desestimar el recurs de  reposició  interposat per 
SUPERNET, S.A. contra l'acord plenari d'adjudicació del servei  de neteja 
d'escoles i dependències municipals  zona A. 
 
         Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist el recurs de reposició interposat per  SUPERNET, S.A. contra 
l'acord plenari de 31 de gener de 1994 que va  adjudicar  a FCC MEDIO 
AMBIENTE, S.A. el  contracte  de prestació  del  servei de neteja d'escoles  i  
dependències municipals,   zona  A,  que  correspon  funcionalment   als 
districtes  5 i 6 d'aquesta ciutat, per considerar  la  recurrent  que la seva 
oferta es més avantatjosa  per  aquest Ajuntament  que la de FCC MEDIO 
AMBIENTE a favor de qui  es fa l'adjudicació. 
 



 Atès  que  els  motius  en els  que  basa  la  seva pretensió són els 
següents: 
 
 
 a- Ser, la seva, l'oferta més econòmica i oferir un control 
bacteriològic dels centres, la qual cosa no oferten altres empreses. 
 
 b-  No entendre suficientment fonamentats la  resta d'elements  i  
circumstàncies que s'han  tingut  en compte per fer l'adjudicació del servei a 
FCC MEDIO AMBIENTE, per quant: 
 
-  L'experiència en la prestació del servei és  més gran  en aquesta companyia 
que  en  l'adjudicatària per  tenir major antigüetat, una activitat única  i estar 
implantats sobradament al mercat. 
 
 -  Supernet també té mitjans a menys de 25 Km i  va acreditar  que  
existia una  sucursal  a  Barcelona ciutat. 
 
 - S'assenyalava i acreditava en l'oferta, la  prestació de serveis 
similars a l'Ajuntament de  Barcelona, Vilafranca i Vilanova i la Geltrú que no  
són Ajuntaments "molt més petits". 
 
 -  Quan es parla de mitjans generals, és de  lògica  entendre  que a 
Cornellà es destinaran  els  necessaris  o  més, si es requerissin, pel que  s'ha  
de refutjar la falta de concreció dels mateixos. 
 
 -  Per  entendre que l'organització del  servei  és suficientment 
explícita. 
 
 - Respecte de la solvència econòmica, per  entendre més operatiu la 
indicació d'entitats bancàries  amb les que treballa la societat, que fer 
referència  a informes  econòmics, carregats de retórica i que  a més estan a 
l'abast de qui vulgui sol.licitar-los. 
 
 -  Per quant si no es  contempla  l'informatització  del servei, és 
perquè aquest extrem es considera de poca  trascendència en relació a la  
prestació  del mateix,  inclús de menys trascendència que el  cost del  servei o 
la proposta de control  bacteriològic formulada.  
 
 c-  Fonamenta  els seus drets als articles  114  en relació a l'article 
62 a) de la Llei 30/1992 de  26 de   novembre   del   Régimen   Jurídico   de   
las Administraciones    Públicas    y     Procedimiento Administrativo Común; 
article 14 del Reglamento  de Contratación de las Corporaciones Locales, el  
qual estableix  que  el  remat  s'adjudicarà  de  manera automàtica  a l'oferta 
que ajustant-se al  Plec  de Condicions presenti la major avantatge econòmica, 



i articles  1  i  17  de  la  Constitución   Española referents a la igualtat davant 
la Llei. 
 
 Vistes les disposicions legals esmentades en què la recurrent  
fonamenta  el seu dret, el  Plec  de  Condicions Administratives  de  la 
contracta i en  especial  els  seus articles  9  i  17;  6, 18 i  22  del  Plec  de  
Condicions Técniques;  28 i 36 de la Ley de Contratos del Estado;  92, 113 i 
següents del Reglament de Contractes de l'Estat. 
 
 Vist  així  mateix  l'informe  tècnic  emès  el  13 d'abril  d'enguany  
per l'Enginyer Cap del  Departament  de Serveis Municipals. 
 
 Atès  que  de  conformitat amb  les  normes  legals esmentades,  
l'Administració, quan utilitza el  procediment de concurs per fer l'adjudicació 
d'un contracte, a la vista dels informes emesos pels Serveis Municipals, té 
alternativament  la facultat d'adjudicar aquest a la proposició  més 
avantatjosa  en  el seu conjunt d'acord  amb  els  criteris assenyalats al plec, 
sense atendre necessàriament al  valor econòmic de la mateixa o declarar 
desert el concurs, havent de fixar els Plecs de Condicions Particulars d'aquest 
últim els  esmentats  criteris que han de servir de  base  per  a l'adjudicació  i 
de conformitat als quals l'òrgan  de  contractació acordarà aquella. 
 
 Atès que els esmentats criteris venen assenyalats a l'article 22 del 
Plec de Condicions  Tècniques-qualificació de  les ofertes-, en la valoració dels 
quals es basa  l'informe  del  tècnic municipal que va servir  de  fonament  a 
l'adjudicació a favor de FCC MEDIO AMBIENTE, S.A. 
 
 Atès pel que respecta a les al.legacions formulades per SUPERNET 
que cal fer les següents consideracions: 
 
 1.-  El fet d'èsser l'oferta de SUPERNET,  S.A.  la més  econòmica  
no condiciona, en absolut,  el  resultat  de l'adjudicació, per quant el  
procediment de contractació utilitzat per a adjudicar el servei   és el de 
concurs i no de subhasta, per la qual cosa el preu ofertat no constitueix 
l'element  essencial de  l'adjudicació sinó  un element  més a tenir  en compte 
al valorar les ofertes. 
 
 SUPERNET  a aquest respecte incurreix en  error  al fonamentar   el  
seu  dret  en  l'article  14   del Reglament  de  Contractació  de  les   
Corporacions Locals que ve referit exclusivament al  procediment de  subhasta 
quan diu que "el remate  s'adjudicarà, de forma automàtica, a l'oferta que 
ajustant-se  al Plec   de  Condicions  presenti   major   aventatge econòmica". 
 
 2.- El control bacteriològic proposat és una millora que no es 
demanava en el Plec de Condicions  del servei i això per quant l'Ajuntament té 



mitjans per a realitzar-ho quan ho consideri oportú. 
 
 3.-   Respecte de la suposada més gran  experiència de  la 
recurrent, pel fet de tenir  més  antiguitat donat  que fou constituida la 
societat  l'any  1973 mentre  que l'adjudicatària ho fou l'any  1978,  es 
considera  tècnicament  que després de 15  anys  de vida  empresarial la 
diferència d'antiguitat no  es significativa pel servei. 
 
 4.- Malgrat que SUPERNET diu que actualment  compta amb 
delegacions a Barcelona, Vilafranca i Figueres, no  s'esmenta a l'oferta els 
mitjans disponibles  a cadascuna d'elles, ni quins d'ells, situats a menys de 25 
Km. restaran a disposició d'aquest Ajuntament en casos especials o 
d'emergència. 
 
 5.-  Referent  a l'experiència específica,  en  els darrers  4 anys en la 
neteja d'escoles  i  edificis municipals, de la documentació aportada per 
ambdues empreses, l'adjudicatària i SUPERNET, S.A. s'observa d'una part que 
l'esmentada experiència específica és més gran en el cas de l'empresa 
adjudicatària pel  tamany  i importància de  les  poblacions  amb contractes 
en ella adjudicats i d'altra part mentre FCC  MEDIO AMBIENTE, S.A. presenta 
la  documentació degudament  acreditada mitjançant certificats  dels serveis  
adjudicats,  Supernet   acredita  solament alguns d'ells. 
 
 6.-  En relació als mitjans generals  a  disposició del  servei,  cal 
remarcar que la  qualificació  de l'oferta  no  es pot fer sobre la base de  les  
actuacions  que "és de lògica entendre que  l'empresa Supernet  efectuarà", 
com diu la recurrent  en  les seves  al.legacions, per quant  l'Administració  no 
pot presuposar ni basar-se en la lògica per valorar les ofertes sinó que aquesta 
valoració s'ha de  fer objectivament  partint de les dades concretes  
presentades per la concursant. 
 
 Supernet en la seva oferta, no fa referència a  les instal.lacions  
fixes  pels  serveis  que   haurien d'ubicar-se en aquest terme municipal, per la  
qual cosa  incompleix l'article sisè del Plec de  Condicions Técniques del 
concurs. 
 
 7.-  L'estudi d'organització del  servei  presentat per  FCC Medio 
Ambiente, S.A. és molt més profun  i ha assolit un major grau de detall en tot 
el que es refereix a explicacions del funcionament del mateix que el presentat 
per la recurrent. 
 
 8.-  No  es  fa esment a  l'oferta  presentada  per Supernet  de  cap 
tipus de referència  econòmica  i evidentment  no  és  l'Administració  qui  té   
que sol.licitar  els  informes  pertinents,  sinó   el concurrent  que  ha  de 
facilitar-los  a  la  seva oferta per a que es puguin valorar. 



 
 9.- En relació a l'informatització del servei,  cal fer menció de que no 
és a Supernet a qui  correspon fer valoracions sobre la poca o molta 
trascendència que aquest extrem té en relació a la prestació  del servei ni si és 
comparable o no amb altre  extrems- també a valorar. 
 
 L'Ajuntament,  a  l'aprovar el Plec  de  Condicions Tècniques, va 
incloure en el seu article 18, precisament, perquè sí ho considerava un 
element  important,  la necessitat d'informatització del  servei. L'article   22  
del  mateix  Plec   de   Condicions Tècniques també considera criteri que ha de  
servir per  valorar les ofertes, la millor proposta  d'informatització del servei. 
 
 Supernet,  contravenint l'esmentat article  18,  no aporta cap 
proposta d'informatització. 
 
 Atès  doncs, per tot l'exposat,  que  l'adjudicació s'ha  fet seguint el 
procediment establert a les normes  de contractació per ser l'adjudicació del 
contracte mitjançant el  procediment  de concurs i comparant totes  les  
ofertes d'acord  amb els mateixos criteris objectius contemplats  a l'article 22 
del Plec de Condicions Tècniques i  respectant per tant per igual els drets de 
tots els participants a  la licitació, aquesta Comissió proposa al Ple de  
l'Ajuntament l'adopció del següent 
 

ACORD 
 
 Unic.- Desestimar el recurs de reposició interposat per SUPERNET, 
S.A. contra l'acord plenari de 31 de gener de 1994  que  va  adjudicar el servei 
de  neteja  d'escoles  i Dependències  Municipals,  zona A, a  FCC  MEDIO  
AMBIENTE, S.A.,  pels motius exposats a la part  expositiva  d'aquest acord  i 
en conseqüència confirmar l'adjudicació  feta  per l'esmentat  acord  de 31 de 
gener de 1994 a  favor  de  FCC MEDIO AMBIENTE, S.A." 
         
 
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
D'URBANISME, OBRES, MANTENIMENT I SERVEIS 

 
 



 7.-  Aprovació  inicial de la Modificació  del  Pla General 
Metropolità del sector Almeda. 
 
       Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que  textualment diu: 
 
 "Atès  que  el  Ple  de  l'Ajuntament  en   sessió celebrada  el dia 24 
de febrer de 1994, acordà  exposar  al públic  als  efectes  de l'article 125  del  
Reglament  de Planejament la Modificació del Pla General Metropolità  que 
comporta   el  Pla  Especial  d'Ordenació  Urbana   "Sector Almeda". 
 
 Atès que l'Edicte d'exposició pública s'inserí  pel termini  de  trenta  
dies en el  Butlletí  Oficial  de  la Província núm. 71 de 24 de març de 1994, i 
en el diari  "El Periódico" en l'edició de 18 març de 1994. 
 
 Atès  que  durant  l'esmentat  termini  d'exposició pública no s'han 
formulat suggerències i altres  alternatives de Planejament per part de 
corporacions, associacions o particulars. 
 
 Vistos  els  informes tècnic i jurídic  emesos  per l'Area d'Urbanisme 
i Serveis. 
 
 Vistos els articles 57 en relació al 75 del  Decret Legislatiu  1/90  
pel qual s'aprova la refosa  dels  textos legals  vigents a Catalunya en matèria 
urbanística i  128.2 del  Reglament  de  Planejament,  la  Comissió  
Informativa d'Urbanisme,  Obres,  Manteniment  i  Serveis,  proposa   a 
l'Ajuntament Ple l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- APROVAR inicialment la Modificació del Pla General  que  
comporta el Pla Especial  d'Ordenació  Urbana "Sector Almeda". 
 
 Segon.- SOMETRE'L a informació pública pel  termini d'un  mes  
mitjançant  edicte inserit en el  B.O.P.  en  el D.O.G.  i   en un dels diaris de 
major  difussió  a  nivell provincial. 
 
 Tercer.-   DEMANAR  informe  als   organismes   amb competències  
concurrents  d'acord amb  allò  que  disposa l'article 57 del Decret Legislatiu 
1/90. 
          
 Quart.- CONSIDERAR-LO aprovat provisionalment de no formular-
se al.legacions en l'esmentat tramit." 
 
 



 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio  Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 8.-  Acceptació  de la cessió de  322  m2.  corresponents a la 
finca ubicada a l'Av. Maresme cantonada carrer Lepanto, efectuada per la 
senyora Sabina Busquets Olivé. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
         "Vist  l'oferiment  efectuat  per  la  Sra.  Sabina Busquets  Olivé,  en 
data 9 de març (R.G.E.  núm.3190),  de cessió  de  322  m2. de la finca 
ubicada  a  l'Av.  Maresme cantonada carrer Lepant qualificats com a Xarxa 
Viària. 
 
         Atesos  els  informe tècnic i  jurídic  emesos  per l'Area d'Urbanisme 
i Serveis en sentit favorable. 
 
         Vist l'article  120.3 del Decret Legislatiu  1/1990 de  12 de juliol, pel 
qual s'aprova la refosa  dels  textos legals  vigents  a Catalunya en  matèria  
urbanística,  els articles  196 a 198 de les Normes Urbanístiques del  PGM  i 
demés disposicions reglamentaries concordants, la  Comissió Informativa  
d'Obres,  Urbanisme, Manteniment   i  Serveis, proposa a l'Ajuntament Ple 
l'adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
         Primer.- ACCEPTAR la cessió de 322 m2. de la  finca ubicada a 
l'Av. Maresme cantonada carrer Lepant,  inscrita,  en el Tom i llibre 570 de 
Cornellà de Llobregat, full  184, finca núm. 39421,  del Registre de la Propietat 
de l'Hospitalet de Llobregat,  efectuada per la Sra. SABINA  BUSQUETS 
OLIVE. 
 
         Segon.-  AFECTAR  els esmentats  terrenys  a  Xarxa Viària  de  
conformitat amb els fins previstos  en  el  Pla General Metropolità aprovat 
definitivament el 14 de  juliol de 1976, amb la qualificació de domini i ús 
públic. 
 
 Tercer.-    FORMALITZAR   l'esmentada    adquisició mitjançant 



Acta  administrativa d'ocupació. 
 
 Quart.-  DONAR  trasllats d'aquests acords  al  Departament  de   
Patrimoni i Gestió Tributària  als  efectes oportuns." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 
 9.- Acceptació de la cessió de 5,25 m2. de la finca núm.  57-59 
del carrer Dolors Almeda, efectuada pel  senyor Luis Serrano. 
 
       Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
         "Vist l'expedient instruït per a la cessió de  5,25 m2. de la finca 
ubicada  al carrer Dolors Almeda, núm.  57-59, qualificats com a xarxa viària. 
 
           Atesos  els informe tècnic i jurídic  emesos  per l'Area d'Urbanisme i 
Serveis en sentit favorable. 
 
         Vist  el Decret Legislatiu 1/1990 de 12 de  juliol, pel  qual s'aprova 
la refosa dels textos legals  vigents  a Catalunya en matèria urbanística i les 
disposicions  reglamentaries  concordants,  la Comissió  Informativa  d'Obres, 
Urbanisme,  Manteniment  i Serveis, proposa a  l'Ajuntament Ple l'adopció dels 
següents  
 

ACORDS 
 
         Primer.- ACCEPTAR la cessió de 5,25 m2. de la finca núm. 57-59  
del carrer Dolors Almeda, inscrita,  en el  Tom i llibre 618 de Cornellà de 
Llobregat, full 49, finca  núm. 40011 inscripció 1a. del Registre de la Propietat 
de l'Hospitalet de Llobregat,  dels Srs. Luis Serrano Pérez i Maria López 
González. 
 
         Segon.-  AFECTAR  els esmentats  terrenys  a  xarxa viària  de  
conformitat amb els fins previstos  en  el  Pla General Metropolità aprovat 
definitivament el 14 de  juliol de 1976, amb la qualificació de domini i ús 



públic. 
 
 Tercer.-    FORMALITZAR   l'esmentada    adquisició mitjançant 
Acta  administrativa d'ocupació. 
 
 Quart.- DONAR trasllats d'aquests acords al  Departament  de  
Patrimoni, Activitats i Gestió  Tributària  als efectes oportuns." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 
 10.-  Aprovació inicial de la Modificació  del  Pla Especial 
d'Equipaments a l'àmbit dels carrers Mossèn Andreu cantonada Doctor 
Ferran "Can Moritz" per ampliació d'ús. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 "Vista la proposta de modificació del Pla  Especial d'Equipaments   a  
l'àmbit  dels  carrers  Mossèn   Andreu cantonada Doctor Ferrán, "Can 
Moritz", aprovat definitivament  el 17 de maig de 1989, per ampliació dels  
usos  dels equipaments sanitaris assistencials. 
 
 Atesos  els informes tècnics i jurídics  obrants  a l'expedient,  els  
quals posan de manifest  que  es  tracta d'una modificació no substancial 
motivada per la necessitat d'ampliació  del Centre d'Assistència Primària  del  
carrer Mossèn  Jaume Soler, núm. 8 i, per tant, es  considera  una ampliació  
dels usos per equipament compresos  a  l'article 212  de les NN.UU. del PGM a 
l'empara del qual, es  proposa l'aprovació. 
 
 Vistos  els articles 75 del Decret Legislatiu  1/90 pel  qual s'aprovà 
la refosa dels textos legals  vigents  a Catalunya  en  matèria urbanística, 128  
del  Reglament  de Planejament  i  112.3.k) de la Llei 8/87,  Municipal  i  de 
Règim Local de Catalunya; la Comissió Informativa  d'Obres, Urbanisme,   
Manteniment  i  Serveis  proposa  al  Ple   de l'Ajuntament, l'adopció dels 
següents  
 



ACORDS 
 
 Primer.-   Aprovar inicialment la  modificació  del Pla  Especial 
d'Equipaments a l'àmbit dels  carrers  Mossèn Andreu  cantonada Dr. Ferrán, 
"Can Moritz",  per  ampliació dels usos d'equipaments a sanitaris. 
 
 Segon.-  Sotmetre l'aprovació a informació  pública pel  termini de 
trenta dies, mitjançant edicte  inserit  al B.O.P.  i  en  un dels diaris de  major  
difusió  a  nivell provincial. 
 
 Tercer.-  Considerar-lo aprovat provisionalment, de no formular-se 
al.legacions en l'esmentat tràmit." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area  d'Urbanisme,  Obres,  
Manteniment  i  Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 11.-  Aprovació  inicial de la relació  de  béns  i drets  afectats 
per l'expropiació de la plaça  Puigcerdà  i inici de l'expedient 
d'expropiació. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'expedient  d'expropiació, per  motius  urbanístics  dels 
terrenys ubicats a la Plaça  Puigcerdà,  de 3.420  m2.  de superficie delimitats 
pels carrers  Rubio  i Ors, Cerdanya, Carretera del Prat i perllongació del 
carrer Ramon Sala de Cornellà de Llobregat. 
 
 Atès   que  el  Ple  de  l'Ajuntament   en   sessió cel.lebrada  el 31 de 
gener de 1994 aprovà  inicialment  la relació  de  propietaris, béns i drets 
afectats  per  l'expropiació  sense  que  en el  termini  d'exposició  pública 
s'hagin formulat al.legacions.  
 
 Atesos  els  informes tècnic i  jurídic  obrants  a l'expedient  els 
quals posen de manifest la  necessitat  de procedir a l'aprovació definitiva de la 
relació  esmentada, establint la valoració dels terrenys objecte  d'expropiació 
en  17.662.935,- ptes. corresponent al 10% del  valor  d'un solar de similars 
proporcions de sòl edificable en la zona. 



 
 Vistos els articles 185 del Decret Legislatiu 1/90, 50  i  següents de 
la Llei 30/92 i  altre  legislació  concordant, la Comissió Informativa d'Obres, 
Urbanisme, Manteniment i Serveis, proposa al Ple l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.-  APROVAR  inicialment la relació  de  propietaris  i béns i 
drets afectats per l'expropiació  de  la finca-solar  objecte  d'expropiació  on  
s'ubica  la  Plaça Puigcerdà,  actuació aïllada en sòl urbà, del següent  
contingut: 
 
 Srs.  Vicente i Jaime Puig i Cuixart, superfície  a expropiar  3.420,- 
metres quadrats del solar on s'ubica  la Plaça  Puigcerdà de Cornellà de 
Llobregat,  delimitat  pels carrers  Rubió i Ors, Cerdanya, Carretera del Prat  o  
perllongació del carrer Ramon Sala. 
 
 Segon.-  PUBLICAR  l'anterior  acord  al   Butlletí Oficial de la 
Provincia. 
 
 Tercer.-  APROVAR la subscripció d'un  conveni  expropiatori  amb  
els propietaris  dels  terrenys  afectats, establint  el  preu  global en 
17.662.935,-  ptes.  en  les proporcions  detallades  a  les  escriptures  de  
propietat corresponents. 
 
 Quart.-  FACULTAR  al Sr. José  Montilla  Aguilera, Alcalde-
President  per  a la signatura del  conveni   i  de quants documents siguin 
necessaris per portar a bon termini els  anteriors  acords, donant compte al 
Ple a  efectes  de ratificació." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
           
 
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
DE SERVEIS A LA PERSONA 

 
 
 12.-  Aprovació  de  la  pròrroga  del  Conveni  de col.laboració 
regulador del finançament de la  contractació del personal, destinat a  



l'Equip d'Atenció a la Infància i Adolescència (EAIA) del Baix Llobregat. 
 
       Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Serveis a la 
Persona, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  que amb data 11 de gener de 1993 el  Consell Comarcal  del 
Baix Llobregat i l'Ajuntament de Cornellà  de Llobregat van subscriure un 
Conveni de col.laboració regulador  del  finançament  de la  contractació  del  
personal destinat  a l'EAIA del Baix Llobregat, en virtut dels  qual la  gestió del 
servei corresponia al Consell  Comarcal  del Baix  Llobregat,  per  delegació  de  
la  Direcció  General d'Atenció  a la Infància, en concordança amb  l'article  5, 
apartat  1 i 3 de la Llei 12/1983, que preveuen  la  possibilitat de delegar la 
gestió de serveis als Ens Locals, per part de la Generalitat de Catalunya. 
 
 Atès que amb data 13 d'octubre de 1993, el  Consell Comarcal  del  
Baix Llobregat aprova  la  subscripció  d'un Conveni Marc de Cooperació entre 
el Departament de Benestar Social   de la Generalitat de Catalunya per a la  
programació,  gestió  i finançament, entre d'altres,  del  programa d'Atenció  a 
la Infància i Adolescència, per a 1993 i  anys successius. 
 
 Atès  que el Consell Comarcal del  Baix  Llobregat, mitjançant  
acord adoptat en sessió plenària  celebrada  el proppassat  14  de  desembre,  
va  aprovar  subscriure   la pròrroga del  Conveni de col.laboració entre aquest 
Consell Comarcal  i  d'altres municipis del Baix Llobregat  en  els quals està 
inclòs Cornellà de Llobregat, per al finançament de  l'Equip d'Atenció a la 
Infància i Adolescència  (EAIA), el qual  prestarà les seves funcions en l'àmbit 
territorial comprès pels municipis de Cornellà de Llobregat, Sant Feliu de 
Llobregat, Esplugues de Llobregat, Sant Joan Despí i San Just Desvern, tenint 
la seva ubicació física a Cornellà  de Llobregat. 
 
 Per tot això aquesta Comissió Informativa de l'Area de la Persona, 
amb  l'objecte de fer possible l'efectivitat de  la implantació d'aquest servei de 
la manera més  satisfactòria,  proposa al Ple de l'Ajuntament,  l'adopció  dels 
següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.-   Aprovar  la  pròrroga  del  Conveni   de col.laboració 
regulador del finançament de la  contractació del personal destinat a l'EAIA del 
Baix Llobregat, el  text de qual s'acompanya com a annex al present acord. 
 
 Segon.-   Aprovar la despesa de  1.518.720,-  pts., corresponent  a  
l'aportació econòmica de  l'Ajuntament  de Cornellà per tot l'any 1994. 
 



 Tercer.- Facultar  la Regidora de Sanitat i Serveis Socials,  Judith 
Ibàñez Vives, per a la signatura  de  tots aquells documents que  siguin 
necessaris per a la formalització del present acord." 
 
         
       Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt  feta  per la 
Regidora-Delegada de Sanitat  i  Serveis Socials,  senyora Judith Ibáñez Vives, 
pren la  paraula  el Portaveu del Grup Municipal d'IC, senyor Frederic Prieto  i 
Caballé,  per  a  preguntar quina  funció  realitza  aquest servei,  informació  
que li és facilitada  per  la  senyora Ibáñez a l'assenyalar que tracta els casos 
més problemàtics de nens necessitats d'atenció o subjectes a tutela,  perquè 
els pares s'han desentès d'ells. 
 
 Després  d'això se sotmet a votació el dictamen,  i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 
 13.- Aprovació del text del Conveni singular  entre el 
Departament d'Ensenyament de la Generalitat de Catalunya i 
l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat, per al sosteniment de l'Escola de 
Música de Cornellà de Llobregat. 
 
       Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Serveis a la 
Persona, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'informe del Cap del Departament de  Cultura i Coordinador 
de Joventut d'aquest Ajuntament amb el vist i plau  del Tinent d'Alcalde de 
Cultura, Esports i  Relacions Ciutadanes, i vist la proposta de text de conveni 
entre  el Departament d'Ensenyament de la Generalitat de Catalunya  i 
l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat. 
 
 Davant  la  necessitat de  subscriure'ns  a  aquest conveni. 
 
 Es proposa al Ple Municipal l'adopció del següent 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar el text del Conveni singular entre el Departament 
d'Ensenyament de la Generalitat de Catalunya i l'Ajuntament de Cornellà de 
Llobregat per al  sosteniment e l'Escola de Música de Cornellà de Llobregat de 
titularitat Municipal. 



 
 Segon.- Facultar al senyor Alcalde per a la  signatura d'aquest 
conveni." 
 
 
       Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de l'Area de Serveis a la 
Persona, senyor Vicenç Badenes  i Teixidó,  pren  la paraula el Portaveu del  
Grup  Municipal d'IC, senyor Frederic Prieto i Caballé, per preguntar si el fet 
que sigui un conveni singular és només per a Cornellà o per a tots, 
manifestant sobre això el senyor Alcalde,  José Montilla  Aguilera, que la 
singularitat deriva de  que  com totes  les  escoles de música a Catalunya no  
estan  en  la mateixa situació, els convenis són diferents. 
 
 
 Seguidament  pren  la paraula el Regidor  del  Grup Municipal  d'IC,  
senyor Ignasi Riera i  Gassiot,  per  assenyalar  que com aquest any se celebra 
el  primer  Congrés Català de Música, es va crear una comissió  per a  estudiar 
la  problemàtica d'aquestes escoles, la qual va  manifestar que seria 
interessant que les escoles d'aquesta  naturalesa mantinguessin  contactes  
entre  elles,  amb  l'objecte  de sortir de la situació històrica en la qual es 
troben. 
 
 
 A  continuació pren la paraula el Regidor del  Grup Municipal d'IC, 
senyor Josep Carles Vallejo Calderón, per a preguntar si aquest conveni 
implica el reconeixement  legal de l'escola, manifestant sobre això el President-
Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Serveis a la  Persona, senyor  
Vicenç  Badenes  i Teixidó,  que  encara  no  està reconeguda  però  que la 
perspectiva de futur  es  que  ho sigui.     
 
 
 Després  d'això se sotmet a votació el dictamen,  i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 En aquest moment s'incorpora a la sessió el Regidor del Grup 
Municipal del PSC, senyor Joaquín Guallar Cánovas. 
 
 
 
MOCIONS DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 



 
 14.-  Creació  d'un  Registre  Municipal   d'Unions Civils  de  
caràcter administratiu i aprovació de  la  seva normativa reguladora. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "El lliure desenvolupament de la personalitat i  la igualtat davant la 
Llei, que segons els articles 1.1,  9.2, 10.1 i  14 de la Constitució Espanyola 
constitueixen  principis  fonamentals del nostre Ordenament Jurídic i  Social, 
demanden  de  tots els poders públics la  promoció  de  les condicions  per  a 
que aqueixa llibertat  i  igualtat  dels ciutadans  i  dels grups en què s'integren 
siguin  reals  i efectives,  havent  de ser remoguts els obstàcles  que  
impideixin o dificultin la seva plenitud. 
 
 Atès  que segons l'article 39.1 de la  Constitució, tot home i tota 
dona, en el lliure i legítim exercici de la seva   autonomia   personal,  tenen  
dret   a   constituir, mitjançant  una unió afectiva i estable, una  comunitat  de 
vida que, completada o no amb fills, doni lloc a la creació d'una família, la 
protecció social de la qual, econòmica  i jurídica, han d'assegurar els poders 
públics. 
 
 Atès    que    el    matrimoni    és    la    forma institucionalitzada en 
la que històricament s'ha manifestat aqueixa  unió afectiva i estable, però avui 
les  formes  de convivència  s'expresen de manera molt plural i  existeixen 
moltes  parelles  que  opten, o  es  veuen  obligades,  per establir  la seva 
comunitat permanent de vida - es  a  dir, per  crear la seva família- al marge 
del  matrimoni,  sense que per això s'hagin d'estimar de pitjor qualitat 
humana  i social  les seves relacions personals, o de  menor  entitat jurídica 
les seves obligacions paterno-filials. 
 
 Atès  que  aquestes  parelles  -que   constitueixen unions  no  
matrimonials-   i  les  famílies  que   d'elles deriven,   han  de gaudir de la 
mateixa  protecció  social, econòmica  i  jurídica que les unions  matrimonials  
i  les famílies per elles originades, a fi de garantir el respecte i la promoció dels 
abans esmentats principis fonamentals de lliure  desenvolupament de la 
personalitat i d'igualtat  de tots els ciutadans. 
 
 Atès   que  aquesta  protecció  constitucional   ha d'arribar, pels 
mateixos fonaments, a les unions estables i afectives constituïdes per parelles 
del mateix sexe, un cop superades  les injustificables objeccions que   han  
vingut marginant,  i inclús criminalitzant, a aquells que  per  la seva congènita 
orientació sexual demanden una vida en  comú amb   una   altra  persona  del   
mateix   sexe,   situació absolutament  ignorada  encara  en  el  nostre   
Ordenament Jurídic. 



 
 Atès que la manca d'adaptació del nostre Ordenament Jurídic a 
aquesta realitat social d'unions no matrimonials, està  provocant  una  
resposta  legal  i  judicial  tímida, vacil.lant, incompleta, fragmentària i, en 
masses ocasions, contradictòria,  i  això  suposa  per  a  molts   ciutadans 
situacions  d'autèntic desemparement jurídic i  de  penoses injustícies   en  
àmbits  tant  diferents  com  el   civil, l'administratiu, el fiscal, el social o el 
penal. 
 
 Atès  que l'exigència constitucional  d'igualtat  i llibertat  està  
dirigida a tots els poders públics  i  per això,  i  mentre no es promulguin les  
disposicions  legals pertinents,  i sense perjudici de l'aplicació  analògica  o 
d'una interpretació judicial acord a la realitat social del nostre temps a 
l'empara del que disposen els artícles 3 i 4 del  Codi Civil, sembla procedent 
oferir, encara que en  el reduït  àmbit de l'Administració Municipal,  un  
instrument jurídic que favoreixi la igualtat i garanteixi la protecció social,  
econòmica i jurídica de les famílies  constituïdes mitjançant unions no 
matrimonials. 
 
 Per  tot  això aquesta Alcaldia proposa al  Ple  de l'Ajuntament 
l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Crear en l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat,  un 
Registre Municipal d'Unions Civils de  caràcter administratiu,  com  
establiment  d'un  nou  servei  públic dirigit  a  tots els ciutadans que, sense  
estar  units  en matrimoni, convisquin en parella, ja es tracte de  persones de 
diferent sexe com del mateix sexe. 
 
 Segon.-   Aprovar  la  Normativa   Reguladora   de l'esmentat  servei 
que s'acompanya com a document annex  a l'acord present. 
 
 Tercer.-  El Registre Municipal d'Unions Civils  de l'Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat, entrarà en  funcionament el dia 16 de maig de 1994. 
 
 Quart.-   Comunicar  l'acord  present,   mitjançant certificació 
acreditativa d'aquest, al President del Govern de l'Estat; al Ministre de 
Justícia; al Parlament de  Catalunya;  al President de la Generalitat de  
Catalunya,  així com a la Federació de Municipis de Catalunya i a l'Associació  
Catalana de Municipis, pel seu coneixement i  efectes, acompanyat de la 
Normativa Reguladora." 
 
         
       Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció feta pel 



President-Delegat de la Comissió Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón Arévalo, pren la paraula el Regidor del 
Grup Municipal  d'IC, senyor Ignasi Riera i Gassiot, per  felicitar  a 
l'Ajuntament  per aquesta iniciativa amb la qual  es  troba plenament  d'acord,  
anunciant  que  precisament  ell  s'hi inscriurà com a parella. Així mateix el 
senyor Riera assenyala  que hi ha una qüestió important, i és que com  aquest 
registre  només té valor administratiu, caldria  assessorar els  ciutadans  dels 
seus efectes, perquè  no  creguin  que se'ls solucionen tots els problemes, en 
particular pel  que fa  a la successió intestada, assenyalant que,  en  relació 
amb  aquest  tema, el seu grup ha plantejat  actuacions  al Parlament de 
Catalunya. 
 
 En relació amb aquesta intervenció seguidament pren la paraula, el 
President-Delegat de la Comissió Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo, per manifestar que es podria  
elaborar  un document informatiu que es lliurés a totes les parelles que 
s'inscriguin. 
 
 Seguidament  pren  la paraula el Regidor  del  Grup Municipal  de  
CiU, senyor Antoni Recort i  García,  per  a manifestar  la seva satisfacció per 
aquesta iniciativa,  ja que  els seus pares per exemple, es van casar  després  
que s'hagués produït el seu neixement i d'haver existit  aquest registre això no 
hagués passat, preguntant a continuació si en  cas  de  separació de fet també  
serà  necesari  fer-ho constar. 
 
 
 Tot  seguit  pren de nou la paraula  el  President-Delegat  de  la  
Comissió Informativa de  l'Area  de  Règim Interior  i Governació, senyor 
Antonio Balmón Arévalo,  per manifestar que aquesta circumstància ja es 
preveu. 
 
 Acte  seguit pren la paraula el Portaveu  del  Grup Municipal  d'IC,  
senyor  Frederic Prieto  i  Caballé,  per assenyalar que en cas de litigi hi ha 
sentències que accepten aquestes circunstàncies de convivència de fet, i que el 
problema es planteja quan és l'Estat el demandat, ja que és aquest  qui no ho 
vol reconèixer, assenyalant la  Regidora-Delegada  de  Sanitat  i Serveis  
Socials,  senyora  Judith Ibáñez  Vives,  que  el  que ha passat  és  que  totes  
les sentències anteriors a la llei de divorci admetien  aquesta situació,  però a 
partir del divorci ja no s'admet  en  cap cas.  
 
 Després  d'això se sotmet la moció a votació, i  és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 



         
 
 15.-   Acceptació  de  l'import   de   33.767.740,- pessetes com 
a quantitat provisional d'ajuda econòmica  pel funcionament de l'Escola 
d'Educació Especial Can Mercader. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'escrit de la Direcció General  de  Centres Docents,  
Departament  d'Ensenyament de la  Generalitat  de data  15-3-94,  demanen  
que  pel  Ple  de   l'Ajuntament, s'accepti  expresament  la subvenció derivada  
del  CONVENI SINGULAR ENTRE EL DEPARTAMENT D'ENSENYAMENT I  
L'AJUNTAMENT DE  CORNELLA  DE LLOBREGAT SOBRE  FUNCIONAMENT  
DEL  CENTRE DOCENT C.M.E.E. CAN MERCADER. 
 
 Atès, que l'expressada acceptació no figura en  les Clàusules  del  
Conveni esmentat, ja que el  càlcul  de  la subvenció   per  cada  període  
correspon  al   Departament d'Ensenyament. 
 
 Atès que no obstant, comprovat pel servei de l'IME, que les 
quantitats proposades són correctes i s'ajusten  al que disposa el conveni. 
 
 L'Alcalde President, proposa al Ple de l'Ajuntament de Cornellà de 
Llobregat, l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Acceptar l'import de 33.767.740,- pessetes com   a  
quantitat  provisional  d'ajuda   econòmica   pel funcionament de l'Escola 
d'Educació Especial Can  Mercader, corresponent al període de l'u de gener 
fins al 31  d'agost de 1994. 
 
 Segon.-  Comunicar el present acord al  Departament 
d'Ensenyament de la Generalitat de Catalunya."  
 
         
       Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció  feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera,  se sotmet a votació, i és aprovada per 
unanimitat dels  assistents. 
 
 
 
 16.- Aprovació de la pròrroga del Conveni Regulador de  l'Acció  
Concertada entre l'Ajuntament de  Cornellà  de Llobregat i l'Assemblea 



Local de la Creu Roja. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Aquest  Ajuntament i l'Assemblea Local de la  Creu Roja  de 
Cornellà de Llobregat, venen actuant  conjuntament durant  els  darrers  anys, 
mitjançant  la  subscripció  de diferents  convenis  reguladors  de  
col.laboració,  en  el desenvolupament  de diferentes campanyes, en la  seva  
qualitat d'auxiliar dels poders públics. 
 
 Atès   que  un  cop  finalitzada  la  vigència   de l'esmentat  conveni,  
es fa necessari procedir  a  la  seva pròrroga  amb  les  mateixes condicions  
que  estableix  el darrer  conveni de data 1 de juny de 1992, el  qual  permet 
ser prorrogat un altre any. 
 
 Per  tot això, aquesta Alcaldia proposa al  Ple  de l'Ajuntament 
l'adopció dels seguents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar la pròrroga del Conveni  Regulador de  l'Acció  
Concertada entre l'Ajuntament  de  Cornellà  i l'Assemblea Local de la Creu 
Roja d'aquesta Ciutat  en tots els  seus  termes que indica el text, per un  
perìode  d'un any,  podent ser prorrogat per perìodes  anuals  successius amb  
antelació al seu venciment sinó existeix denúncia  per cap  de les parts, que en 
cas de produir-se la pròrroga  es revisarà  de  mutu acord el contingut en  
relació  amb  els programes i activitats a desenvolupar, com document annex. 
 
 Segon.-  Aprovar  l'import  d'aquest  Conveni    de 7.250.000,-  pts 
(SET MIL.LIONS DUES-CENTES  CINQUANTA  MIL PESSETES)  que  es farà 
efectiu en dos terminis, el  30  de maig i 30 de setembre de 1994." 
 
 
       Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció  feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera,  se sotmet a votació, i és aprovada per 
unanimitat dels  assistents. 
 
 
 
         
 17.- Precs i preguntes. 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el Regidor del  Grup Municipal de 



CiU, senyor Ramón Blanco Lorenzo, per manifestar que a la plaça que hi ha al 
costat de l'Ajuntament (Can Vallhonrat),  fa  dies que és tancat el tobogan  
donada  la situació  en què es troba, i malgrat això, els nens  continuen 
jugant, assenyalant que a més a més hi ha molts gossos que realitzen les 
seves necessitats en la mateixa, la  qual cosa  és  un perill pels nens que 
juguen  i  pot  provocar problemes sanitaris, per tant considera que hauria  
d'haver un  rètol  en  què es prohibís  l'entrada  als  gossos,  i l'Ajuntament  
hauria de prendre mesures per advertir  d'aquestes  circumstàncies o 
sancionar aquests  incompliments. Així mateix el senyor Blanco assenyala que 
els bancs  estan plens de llaunes de begudes i vidres des de fa temps, i al  
capvespre  molts xicots juguen en els gronxadors i són  els qui  els  fan malbé, 
contestant sobre  això  el  President-Delegat  de la Comissió Informativa de 
l'Area  d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, senuor Antonio Martínez 
Flor, que  el tobogan està tancat perquè hi ha peces trencades  i porta temps 
arreglar-ho, ja que aquestes peces s'han acabat i les han de tornar a fer. 
 
 Seguidament pren la paraula el President-Delegat de la  Comissió  
Informativa  de l'Area de  Règim  Interior  i Governació, senyor Antonio 
Balmón Arévalo, per dir que  més que  vigilància el que falta és civisme, 
manifestant  sobre això  el  Regidor del Grup Municipal de CiU,  senyor  
Ramón Blanco  Lorenzo,  que el que s'ha de fer és  aplicar  l'Ordenança de 
l'Ajuntament sobre els gossos. 
 
 Tot  seguit  pren la paraula el  Regidor  del  Grup Municipal d'IC, 
senyor Ignasi Riera i Gassiot, per assenyalar  que  l'altre  dia, en un acte de  
celebració  de  Sant Jordi,  va anar a la biblioteca Joan Salvat  Papasseit,  en 
relació amb la qual cosa recorda que aquest any és el  desè aniversari de la 
biblioteca, que coindiceix amb el centenari de Joan Salvat Papasseit, pel que 
considera que  l'Ajuntament  hauria de realitzar algun acte commemoratiu,  
manifestant  sobre  això el President-Delegat  de  la  Comissió Informativa  de  
l'Area  de Serveis a  la  Persona,  senyor Vicenç  Badenes  i Teixidó, que al  
festival  de  pallassos d'aquest any hi ha una gala en la qual es rendeix a  
aquest personatge un petit homenatge. 
 
 A  continuació pren la paraula el Regidor del  Grup Municipal  de  
CiU,  senyor Antoni  Recort  i  García,  per sol.licitar que s'elabori un estudi 
sobre les conseqüències que  produeix la nova filosofia aplicada a la regulació  
de circulació,  consistent  en  la  divisió  por  fases   dels semàfors, de manera 
que cada carrer sigui una fase, el  que produeix  girs  impossibles  i que la  
gent  se  salti  els semàfors, amb el perill que això comporta, ja que el  temps 
d'espera  és  molt elevat, arribant, fins i  tot  als  cinc minuts.  
 
 En relació amb aquest tema, el senyor Recort considera que les 
rotondes  resolen el problema dels  accidents que  es puguin provocar, i que 
s'ha d'evitar que  el  temps d'espera  sigui tan llarg, quan no és una zona  de  



trànsit intens, per la qual cosa demana que s'estudiï. 
 
 Acte seguit pren la paraula el President-Delegat de la  Comissió  
Informativa  de l'Area de  Règim  Interior  i Governació,  senyor Antonio 
Balmón Arévalo, per  manifestar que  els veïns del barri Riera van demanar  
aquesta  mesura semafòrica,  assenyalant  sobre això el  Regidor  del  Grup 
Municipal  de  CiU, senyor Antoni Recort i García,  que  no s'ha  d'oblidar  que 
això afecta a tots els  ciutadans,  no tant  sols  els de Riera, que per altra 
banda és  un  barri allunyat de la zona. 
 
 Seguidament  pren de nou la paraula  el  President-Delegat  de  la  
Comissió Informativa de  l'Area  de  Règim Interior  i Governació, senyor 
Antonio Balmón Arévalo,  per manifestar  que  en funció d'aquest prec, tal i 
com  es  va quedar  en  una comissió informativa, s'hi  realitzarà  una sessió 
monogràfica en matèria de circulació, per a discutir aquests problemes. 
   
  
 
     
 ASSUMPTES URGENTS 
 
 Tot  seguit es fa avinent que hi ha  assumptes  que  tot  i no ser a 
l'Ordre del Dia, cal tractar atesa la  seva urgència. Per això, i a proposta de 
l'Alcaldia-Presidència,  s'acorda  per unanimitat, declarar-los d'urgència, de  
conformitat  amb  el  que disposa l'article  47.2,  del  Reial Decret  Legislatiu  
781/1986, de 18 d'abril, i es  passa  a tractar els assumptes següents: 
 
 

MOCIONS DE L'ALCALDIA PRESIDENCIA 
 
 
 18.-  Iniciar  expedient per a la venda  directa  a favor del 
Servei Català de la Salut, del mòdul situat a  la cantonada  del  carrer  
Doctor Ferran,  de  l'edifici  d'equipaments "Moritz". 
 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Essent  d'interés, tant municipal com  del  Servei Català  de Salut, 
procedir a la venda directa a  favor  del esmentat  Servei  d'una part de l'edifici 
Moritz,  de  nova planta,  situat a la cruïlla dels carrers Doctor  Ferran  i 
Mossèn  Andreu,  per a la ubicació dels  serveis  sanitaris assistencials  com  
són: el Centre d'Atenció  Primària   de l'ABS Cornellà-4, actualment ubicat al 
carrer Mossèn  Jaume Soler, el programa d'Atenció a la Dona del mateix 



àmbit, la Unitat  de  Salut Mental del sector (CAPSM i CAPIP),  i  el Centre 
d'Atenció i Seguiment de Drogodependències (CAS). 
 
 Vistos els articles 40 i següents del Reglament  de Patrimoni dels 
Ens Locals. 
 
 Vistos  els informes emesos al respecte pel Cap  de l'Area  
d'Urbanisme  i  Serveis,  Cap  del  Departament  de Contractació-Patrimoni 
visat per la Secretària General i el del Interventor Municipal. 
 
 Aquesta  Alcaldia  proposa al Ple  de  l'Ajuntament l'adopció dels 
següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Iniciar expedient per a la venda directa a favor del Servei 
Català de la Salut, del mòdul situat a  la cantonada  del carrer Dr. Ferran 
composat de  planta  baixa més  quatre  plantes pis i la quarta planta  del  
mòdul  2, ambdós  de  l'edifici d'equipaments "Moritz", amb  una  superfície 
construída de 3.203,5 m2 . 
 
 Segon.- El preu de la compra-venda  és la quantitat de 
159.915.517,- ptes. IVA inclòs. 
 
 Tercer.-  Sol.licitar  l'informe previ  del  Departament  de 
Governació de la Generalitat de Catalunya a  que fa referència l'article 43 del 
Reglament  de Patrimoni dels Ens  Locals  per  tal de  procedir  a  l'alineació  
directa projectada". 
 
 
       Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció  feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera,  se sotmet a votació, i és aprovada per 
unanimitat dels  assistents. 
 
 
 
 19.-  Aprovar la prórroga per a 1994  del  Protocol 
d'actualització  i  del  Conveni  Marc  de  cooperació  interadministrativa 
subscrit entre el Departament de Benestar Social i l'Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Atès  que amb data de 15 d'octubre de 1993  es  va signar  entre  el  



Departament de Benestar  Social  i  l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat un 
conveni de cooperació  en  matèria de diferents programes en l'àmbit  de  
benestar social. 
 
 Atès que l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat  amb data de 18 de 
desembre de 1993 va presentar proposta  d'actualització  i  pròrroga per a 
1994 del  conveni  subscrit, acollint-se a l'Ordre de 23 de novembre de 1993 i 
al mateix conveni  que   estableix la seva vigència fins  al  31  de desembre de 
1995 mitjançant pactes addicionals. 
 
 Atesa  la  voluntat d'ambdues  parts  de  continuar donant  un 
tractament integral i coherent a la política  de serveis  socials  en  el marc 
d'una  política  de  benestar social  que  sigui  un instrument per a  la  
promoció  dels ciutadans,  tant d'iniciativa privada com pública,  al  municipi 
de Cornellà de Llobregat. 
 
 Per   tot  això,  aquesta   Alcaldia   proposa    a  l'Ajuntament Ple 
l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.-  Aprovar la pròrroga per a 1994 del  Protocol  
d'actualització   i del Conveni Marc  de  cooperació interadministrativa 
subscrit en data 15 d'octubre de  1993, entre  el Departament de Benestar 
Social i l'Ajuntament  de  
Cornellà de llobregat, en matèria de diferents programes en l'àmbit del 
benestar social. 
 
 Segon.- Aprovar la Minuta de Conveni que figura com Annex al 
present acord. 
 
 
 Tercer.-  Facultar el Sr. Alcalde,  Il.lm.Sr.  José Montilla  Aguilera,  
per  a la signatura  de  tots  aquells documents que siguin necessaris per a la 
formalització  del present acord." 
 
         
       Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció  feta per la 
Regidora-Delegada de Sanitat  i  Serveis Socials, senyora Judith Ibáñez Vives, 
se sotmet a  votació, i és aprovada per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 20.-  Assignar a la plaça ubicada entre  l'Avinguda de  la 
República Argentina i el carrer Camèlies,  la  denominació de Plaça de 



Carmen Amaya. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'escrit de la Coordinadora d'Entitats  Flamenques  i 
Andaluses de Cornellà en el qual suggereixen  la possibilitat  de  dedicar  el 
nom de  la  plaça  recentment urbanitzada,  ubicada  entre l'Avinguda   de  la  
República Argentina  i  el  carrer Camèlies, a  la  balladora  Carmen Amaya,  
figura  universalment coneguda i admirada,  en  reconeixement,  no sols a la 
seva tasca   desenvolupadora  en pro  de  la cultura flamenca que va difondre 
per  tots  els racons  del  món,  sinó també pel seu  tarannà  i  qualitat 
personal com a ambaixadora de Barcelona i de tota Espanya. 
 
 Per tot això, i en conformitat amb les  atribucions que  confereix a 
les Corporacions Locals l'article  22.2.m) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, 
Reguladora de les Bases de Règim  Local,  en concordança amb l'article 50 de  
la  Llei 8/1987, de 15 d'abril, Municipal i de Règim Local de Cata 
lunya,  aquesta  Alcaldia proposa al  Ple  de  l'Ajuntament l'adopció del 
següent 
 

ACORD 
 
 Unic.- Assignar a la plaça ubicada entre l'Avinguda de  la  
República Argentina i el carrer  Camèlies,  la  denominació de Plaça de 
Carmen Amaya." 
 
 
       Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Serveis a la Persona, 
senyor Vicenç Badenes  i Teixidó,  pren  la paraula el Portaveu del  Grup  
Municipal d'IC, senyor Frederic Prieto i Caballé, per manifestar  que té  
l'impressió  que  no s'ha procedit a donar  el  nom  de Francesc Macià, tal com 
es va quedar, als jardins que hi ha darrera de Can Vallhonrat, manifestant 
sobre això el senyor Alcalde que aquesta assignació de denominació ja es va  
fer  a l'acord plenari en què es va aprovar de forma general  la denominació de 
diferents carrers. 
 
 Seguidament pren de nou la paraula el Portaveu  del Grup 
Municipal d'IC, senyor Frederic Prieto i Caballé,  per assenyalar que si això és 
així, seria bó començar a fer una certa  pressió per a recuperar la plaça que 
havia a  quatre camins,  ja que creu que la té alguna persona,  assenyalant 
que a més a més estaria bé buscar als voltans del centre de Sant  Ildefons 
llocs per donar-los altres denominacions,  i així  satisfer els anhels del barri, 
perquè si bé els  noms dels  personatges que s'han donat, són  tots  



andalucistes, estan  bé, ell considera que no s'ha d'atendre únicament  a una  
sensibilitat i crear un lloc tancat, contestant  sobre això  el  President-Delegat 
de la Comissió  Informativa  de l'Area  de  Règim  Interior i  Governació,  
senyor  Antonio Balmón Arévalo, que és un tema que s'està estudiant. 
 
 Després  d'això se sotmet a votació la moció, i  és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la  sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les  vint-i-una   hores  i  vint  minuts,  
signant  la   present   acta l'Alcalde-President,   juntament  amb  mi,  la   
Secretària General, que ho certifico. 


